
Fra: ---
Sendt: 13. januar 2011 12:17
Til: Folketingets Oplysning
Emne: boligstøtte-spørgsmål af generel karakter-besparelsesforslag 

til rette vedkommende

jeg har kontakt til mange borgere på kontanthjælp og førtidspension

jeg hjælper tit med at sortere i div. breve, herunder meddelelser om boligsikring for den enkelte måned

jeg oplever, at bl.a. borgere på kontanthjælp over 6 mdr. modtager månedlig brev fra boligstøttekontoret, 

uagtet at der ikke er sket ændringer

jeg synes det er spild af penge at sende alle disse breve ud og har forespurgt her i XX, om de i 

boligstøtteafdelingen ikke kunne standse med disse udsendelser af breve.

svaret er, at det er lovgivningsmæssigt bestemt, at denne gruppe borgere skal have brevene, selvom 

kollegaerne er enige med borgerne/mig i, at det er spild af ressourcer.

er der nogen i Folketinget/ministerierne, der vil se på denne praksis
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Med venlig hilsen 

       ---
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